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Betreft: Vergunning verleend omdat die niet tijdig in behandeling is genomen 
 
 
 
Geachte College, 

De VVD hecht zeer veel waarde aan een zorgvuldig proces bij de verlening van vergunningen in onze 
gemeente. Er heeft ons een bericht bereikt dat we niet helemaal konden plaatsen en waar wij graag 
meer info over ontvangen.  

Recent zou er een vergunning zijn verleend omdat de gemeente de aanvraag niet tijdig afgehandeld 
zou hebben. Als gevolg hiervan is de aanvraag ambtshalve vergund. Door deze situatie is de 
vergunning ook niet in het Gemerts Nieuwsblad gepubliceerd..  

De VVD heeft de volgende vragen:  

• Is er recent een vergunning verleend welke niet tijdig in behandeling is genomen en dus 
ambtshalve vergund moest worden?  

• Zo ja graag uitleg waar dit precies om ging?  
• Hoe vaak is dit in de afgelopen jaren voorgekomen?  
• Is door deze handelswijze het recht om bezwaar te maken geschonden? 

Wij zien uit naar uw reactie. 
 
 Met vriendelijke groeten 
 
Jan Vroomans 
Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel 


